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JEGYZŐKÖNYV 
 

Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
Az ülés  

 időpontja: 2023. január 23. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

6769 Pusztaszer, Kossuth utca 45. 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

sorszáma: 2023/1 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Kovács Andrásné tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor jegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

 - 

 
Sági Mihály elnök: Köszöntöm a bizottság tagjait. Megállapítom a bizottság határozatképes, 
mindhárom fő jelen van. Köszöntöm a polgármester urat, jegyző urat. Kérdezem a bizottság tagjait, 
hogy a négy napirendi ponttal egyetértünk?  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Nekem lenne egy plusz napirendi pontra kérelmem, javaslatom. Dél-alföldi 
Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Megállapodásának módosítása.  
 
Sági Mihály elnök: Aki ezzel az ötödik napirendi ponttal elfogadja a napirendet, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
1/2023.(I.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pontok elfogadása 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pontok megtárgyalását: 
 
1.) A Képviselő-testület 2023. évi munkaterve 
2.) Pusztaszer Községi Önkormányzat 2023. évi rendezvényterve 
3.) Döntés az orvosi ügyeleti tevékenységre vonatkozó finanszírozási igényről 
4.) Lakásbérleti szerződés a Diófa utca 12. szám alatti önkormányzati lakásra vonatkozóan 
5.) A Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Megállapodásának módosítása 
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Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
1. napirendi pont: A Képviselő-testület 2023. évi munkaterve 
 
Sági Mihály elnök: Első a képviselő-testület munkaterve. Úgy készült ez a munkaterv el, hogy 
tehetünk hozzá, vehetünk el belőle, javaslatokat tehetünk. Nincsenek itt a dátumok ebben Gábornak 
valószínűleg az volt az elgondolása, nem beszéltünk erről, hogy ha a képviselő-testület módosítani 
akarja, akkor lehet módosítani, hogy más legyenek. Egyelőre én azt javaslom, hogy a szokásos 
hónap utolsó napján legyenek a képviselő-testületi ülések.  
 
Máté Gábor polgármester: Igazából a munkaterv a kötelező dolgokat tartalmazza, illetve azokat 
a szokásos, eddig bevált rendszereket, amiket eddig is használtunk. Ilyenkor mindig az előző évet 
szoktuk figyelembe venni. Ha úgy látjuk, hogy valami plusz dolog, én nem gondolom, hogy ilyenre 
szükség lenne, de ha esetleg van olyan téma, amit emeljünk ki akkor az hozzátehető bármikor. Ezen 
bármikor módosíthatunk a későbbiekben. Inkább formális jelentősége van ennek most, nem annyira 
a súlyai számítanak.  
 
Sági Mihály elnök: Nekem volna és a véleményeket is szeretném kikérni. Mikorra javasoljuk a 
képviselő-testületnek, én legkésőbb márciusban foglalkoznék vele képviselő-testületi ülésen, hogy 
hogyan emlékezzünk meg Munkástelep 100 éves évfordulójáról. A rendezvénytervet én most kaptam 
meg, lehet, hogy abban már benne van.  
 
Máté Gábor polgármester: Én februárra javasolnám a következő testületi ülésre. Addigra a 
koncepciót is össze fogjuk állítani. Összekötve a következő napirendi ponttal, hogy a 
rendezvénytervben majd a munkástelepi elképzeléseket is konkretizálnunk kellene. Még ott nem 
tartunk, hogy a munkástelepieket is bevonjuk. Én azt szeretném, hogy az ottani emberekkel egy 
egyeztetés nyomán alakuljon ki egy elképzelés. Vannak elképzeléseink már ezzel kapcsolatosan, ezt 
majd a következő napirendi pontnál elmondom. Én inkább februárra mondanám, nem márciusra.  
 
Sági Mihály elnök: Mindenki előtt ismeretes, hogy 1922-ben osztották ki a portákat és 23-ban 
indult el az élet ott Munkástelepen. Ezzel kapcsolatban, meg Gáborral beszélgetve meg mással is, 
valamikor a nyár folyamán egy kisebb ünnepséggel Munkástelepen csináljunk egy kisebb 
rendezvényt. Ha rendezvényt akarunk csinálni akkor azért azt tervezni kell június, július. Azért 
gondolnám, hogy erről beszéljünk testületi ülésen is, hogy ne az legyen, hogy nem tudtunk róla, mit 
akarunk vagy hogyan szeretnénk. Én javaslom, hogy a februáriba ezt még vegyük bele.  
 
Máté Gábor polgármester: Itt van a februáriba, hogy Pusztaszer Községi Önkormányzat 
közművelődési közszolgáltatási terve. Emellé még oda lehet, hogy hangsúlya legyen, az jó, hogy 
Munkástelepre koncentráljunk.  
 
Sági Mihály elnök: Mindenkinek lehet hozzá javaslata, elgondolása. Aki így javasolja elfogadni a 
munkatervet, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
2/2023.(I.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: A Képviselő-testület 2023. évi munkaterve 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Képviselő-testület 
2023. évi munkatervét elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek azzal a kiegészítéssel, hogy a 
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februári ülésen napirendi pontként szerepeljen a 100 éves Munkástelep programsorozat 
megtárgyalása. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
2. napirendi pont: Pusztaszer Községi Önkormányzat 2023. évi rendezvényterve 
 
Sági Mihály elnök: Második a rendezvényterv. Ezt most kaptuk meg. Mindenki nézze át, hogy van-
e hozzá ötlete, hogy mi ne legyen, mi legyen.  
 
Máté Gábor polgármester: Én azt javasolnám, hogy mondjuk azt, hogy tárgyalásra alkalmas. Én 
Zsófitól kértem, hogy ez péntek reggelre legyen meg. Nem tudta összeállítani péntek reggelre, nem 
kapta meg a Vágó Tibitől a programokat, így ma délelőtt folyamán tudta elküldeni. A lényeg az, hogy 
tartalmazza ez az elképzelés azt a négy elemű két témakörben felépülő előadássorozatot. Egyrészt 
van egy tudományos ismeretterjesztő előadássorozat, amiről az elképzelés, hogy legalább 
évszakonként egy előadást tartanánk, illetve művészeti előadó jellegű szintén évszakonként egy-egy 
előadás lenne. Ennek az első, indító események megtörténetek. A Szironta együttes koncertje volt 
az első művészeti program, amit ennek szántunk és ennek jegyében próbáltunk meg összerakni. 
Illetve a pénteki doni katasztrófa 80 évfordulója alkalmából szervezett előadás volt még szintén 
ennek a kezdő momentuma.  
 
Sági Mihály elnök: A bizottság tárgyalásra javasolja. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
3/2023.(I.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: Pusztaszer Községi Önkormányzat 2023. évi rendezvényterve 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága Pusztaszer Községi 
Önkormányzat 2023. évi rendezvénytervét tárgyalásra javasolja a Képviselő-testületnek. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
3. napirendi pont: Döntés az orvosi ügyeleti tevékenységre vonatkozó finanszírozási 
igényről 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, döntés az orvosi ügyeleti tevékenységre vonatkozó 
finanszírozási igényről.  
 
Máté Gábor polgármester: Volt egy beszélgetésünk amikor pezsgőztünk, azért szót ejtettünk erről. 
Kaptam a Szerapisztól a 24 órás szolgálatra egy igényt, az elküldtem nektek, azzal mindenki 
találkozott. Erre én mindjárt lereagáltam a Nagy Zsolt felé, hogy ezt a támogatási kérelem nincs 
azon a szinten, hogy mi erről döntést tudjunk hozni és kilenc kérdést tettem fel a Szerapisz felé. Erre 
vártam válaszokat. Már a múlt héten ott tartottam, hogy írok egy újabb levelet a Nagy Zsoltnak, 
hogy nem tudom megkapta-e a kérdéseimet, de megjelent hirtelen a Szerapisztól ez a válaszlevél, 
amiben itt vannak a kérdéseimre adott válaszok. Ebből az derült ki, amit már sejtettünk, hogy egy 
önkormányzat nyíltan és elejétől fogva azt mondja, hogy ő nem hajlandó ebben részt venni egy 
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önkormányzat pedig sunnyog. Nem mondja, hogy nem vesz részt, de végül amennyi tetszik neki 
annyit fizet. Informálisan a kérdéseimre reagált két polgármester. A kömpöci, aki azt mondta, hogy 
ők a 24 órás szolgálatba nem kívánnak részt venni semmilyen formában. A baksiak ugyanígy, 
Ópusztaszer meg látjuk, hogy tavaly, hogy csinálta, nem hiszem, hogy az idén más lenne az 
elképzelésük, mert tavaly előtt is valami hasonló helyzet volt. Én úgy látom, hogy ezek az igények 
nincsenek megfelelően alátámasztva, nincsenek megfelelően előkészítve én nem tudom támogatni 
ezt a 24 órás szolgálatot ebben a formában.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: De Kömpöc ott van benne.  
 
Máté Gábor polgármester: Az ö tervében benne van, de nekem szólt, hogy ők ebben nem kívánnak 
részt venni. Baks is ott van, de nem fog fizetni még azt sem, ami egyébként elvárható vagy 
kötelezettség lenne. Kétféle lépést tudok elképzelni. Az egyik az, hogy a 24 órás szolgálatot nem 
kívánjuk ebben a formában tovább támogatni és adjanak egy újabb tervezetet a normál ügyeleti 
szolgálat üzemeltetésére. Hozzá kell tegyem, hogy az orvosok is ezen a héten lesznek eligazítva, az 
orvosoktól 120 000 forintot kér. Az sem járható út, hogy az orvos elkezdi januártól fizetni és közben 
az önkormányzat meg nem fizet. Ezeket össze kellene hangolni az egész rendszer szerintem 
átgondolatlan és megalapozatlan.  
 
Kovács Andrásné tag: Én is számolgattam, próbáltam volna összehozni a számokat, nekem nem 
sikerült, de sok tényező van benne. Nagyjából úgy fest, hogy eddig a 24 órás ügyeletnek a terhére 
kellett, hogy fizesse ezt a nappali ügyeleti díjat, mert a nappali ügyeletnek jóval kevesebb a bevétele. 
Az orvostól jön meg az önkormányzattól. A végeredmény az lett, hogy nekem nagyon úgy fest, hogy 
a 24 órás ügyeletből kellett, hogy átcsoportosítson a nappali ügyeletre. Ez iszonyatos teher az 
önkormányzatnak, 6 234 000 forint az nagyon sok pénz egy ilyen pici önkormányzatnak 150 000 
0000 forintos költségvetésből. A másik dolog meg az, hogy a falu lakosságát nem lehet ellátatlanul 
hagyni még akkor sem hogyha ezt kiveszik az önkormányzatoknak a kezéből. Nem önkormányzati 
feladat lesz, de ha hozzá tudunk járulni vagy hozzá kell járulnunk akkor én azt támogatnám. 
Egyetértek Gáborral abban, hogy ez valóban nem megalapozott. Az, hogy olyan településekre osztja 
a felmerült költségeket, amelyek nem is fognak részt venni ebben a társulásban az szerintem 
felelőtlenség azokkal az önkormányzatokkal szemben akik bent vannak, bent maradnak és fizetnek 
normálisan. Határozottan állást foglalni én most nem tudnék.  
 
Sági Mihály elnök: Nekem a következő javaslatom volna, minden képpen felelőtlenség volna 
szerintem mind a bizottság mind a képviselő-testület részéről felelősségteljes döntést hozni szerdán, 
mikor még februárban ismerjük meg a 2023-as költségvetés számainkat. Lehet, hogy még annyi 
pénzünk sem lesz, mint eddig nemhogy több. Van benne a Nagy Zsoltnak egy mondata, hogy ha 
ezek a települések kiszállnak akkor az egész ügyeleti rendszer összeomlással veszélyeztetve van. 
Még másik dolog számomra, dönthetünk akárhogy a képviselő-testület én azt kérem, hogy valamit 
vigyünk a képviselő-testület elé valamilyen javaslatot. Az éjszakai ügyeleti rendszert 
Magyarországon 2023. február 1-től az Országos Mentőszolgálat fogja ellátni este 20 óra után. Azt 
is leírja a Nagy Zsolt, hogy pontosan nem tudni, hogy Kistelekre mikor kerül sor, lehet, hogy mindjárt 
februárban ezzel kezdenek. 2023-ban ez az átalakulás biztos, hogy megtörténi. Olyanokban döntünk, 
amik a későbbiek folyamán nem is lesz vagy nem is kellett volna benne. Én mivel most van még egy 
élő költségvetésünk azzal a javaslattal élnék, hogy az abban elfogadott számot finanszírozzuk február 
28-ig, azt számlázza ki. Amíg az új költségvetést el nem fogadjuk, ha jól tudom addig az előző él. 
Nekem összességében kompromisszumként ez volna, hogy egyelőre nem mondjuk ki azt, hogy nem. 
Próbálkozzunk, hogy az idő múltával hogyan halad ez előre ez az egész dolog, hogy február 28-ig a 
két hónapra eső tavalyi költségvetés terhére számlázhassa ki. Ha át kell menni majd a hídon és lesz 
rá pénzünk és úgy látjuk akkor visszamenőleg majd kifizetjük neki. Én előre most nem fizetnék, ez 
volna az én javaslatom.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Nekem is ugyanígy megfogalmazódott bennem az a gondolat, hogy 
olyan bizonytalan helyzet elé nézünk. Én úgy tudom, hogy most még csak próbaként 
tesztüzemelésként van az, hogy átveszi a mentőszolgálat. Azt is hallottam, hogy azt mondták a 
mentősök, hogy ők ez nem fogják bírni, úgyhogy nem tudunk semmit előre ezért én is azt gondolom, 
hogy ez így helyes, hogy addig ne döntsünk, addig maradjon az eddigi, mint ahogy eddig is csináltuk 
már. Most még én is ezt javaslom, hogy maradjunk ott és aztán majd látjuk a fejleményeket.  
 
Máté Gábor polgármester: Szerintem ez azért jó döntés, mert azzal igazolnánk azt, hogy 
együttműködőkészek vagyunk. Nem hagyjuk őket ott már az első hónapban is lesz miből valamit 
tenni-venni. Ha eddig működött, ezután is kell működnie valamilyen formában, ha meg összeomlik 
akkor kisebb összeget kockáztatunk. Én is azt gondolom, hogy amit a 24 órásra a novemberi kérésük 
alapján azt toljuk be és utána majd az éves támogatásunkat majd a pontosabb információk meg a 
költségvetésünk alapján határozzuk meg. Azt sem tudjuk még, hogy a többi önkormányzat, hogy 
dönt.  
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Kovács Andrásné tag: Én a magam részéről egyetértek ezzel a javaslattal, jónak tartom.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Én is igen.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Az érdekessége ennek a kérelemnek, hogy például járóbeteg szakellátás 
finanszírozásról szó nincsen. Itt már spóroltunk egy csomó pénzt, mert innentől kezdve akkor 
januártól nem is kérik.  
 
Kovács Andrásné tag: Ne gondold.  
 
Máté Gábor polgármester: Nem kérték még.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Most arról tudunk dönteni, hogy a 24 órás orvosi ügyeletet hogyan 
finanszírozzuk 2023. január 1-től. Akkor mi most kérés nélkül nyomjuk a járóbeteg szakellátásra is? 
Itt az a probléma, hogy van egy kötelező önkormányzati feladat, az orvosi ügyeletről való 
gondoskodás. Senki nem kérdezi meg az egyes önkormányzatokat, hogy ennek a feladatnak ki 
hogyan tesz eleget. Mondjuk egy Kormányhivatal, egy ÁNTSZ, vagy akár egy NEAK megkérdezhetné, 
hogy Baks Községi Önkormányzat hogyan szervezi meg maga a orvosi ügyeleti ellátást. Mert ebből 
megint mindenki azt olvas ki, ami neki jó, és egy kicsit szétszaladt a nyáj. Az, hogy mi folyamatosan 
szeretnénk fizetni korrekt módon, és egyszerűen nem kapunk választ, ez viszont már egy másik 
problematika. Az elkülönített számvitel akármelyik kft-nél nem nagyon működik. Nem a nappali 
ügyeleti ellátásból van szerintem finanszírozva az éjszakai ügyelet, hanem szerintem itt arról van 
szó, hogy mellplasztikákból van finanszírozva az orvosi ügyelet. Ez az, amit nem hajlandók kimutatni 
nekünk sehol se, hogy mennyi az állami bevétel, melyik önkormányzat hogy tesz hozzá. Mindig 
nekünk kell az akadékoskodónak lenni, mert mi szeretünk tisztán látni. Minden évben erről szól ez a 
döntés, hogy addig amíg nem hajlandók még pontosabb számokat a rendelkezésünkre bocsátani, 
addig adjuk a tavalyi összegeket. Az is kérdés itt szerintem, hogy most akkor a 24 órás orvosi 
ügyeletet akarjuk finanszírozni, vagy csak a 16 órást, a nappali ügyelet nélkülit? Ha azt mondjuk, 
hogy a nappali ügyelet nélküli verzióra szavazunk, akkor esetünkben konkrétan Elekes doktor úrral 
szúrtunk ki, mert 8-tól 4 óráig neki kellene felugrania, ha valami olyan dolog van. Az, hogy a 
mentőszolgálat hogyan veszi át ezt a feladat-ellátást, ezt még szerintem ők sem tudják.  
 
Sági Mihály elnök: Köszönöm a kiegészítést. Még azt szerettem volna hozzátenni, hogy voltam a 
doktor úrnál, ő csak akkor fogja befizetni azt a pénzt január végén, ők utólag fizetnek, ez a 
különbség, hogy mi előre fizetünk ők pedig utólag. Az nagy kitolás lesz, ha ő befizeti, mi meg nem.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Itt nem az a kérdés, hogy ő befizeti-e? Ő befizeti, de például balástyai 
orvosok nem fizetik, az önkormányzatok sem fizetnek, akkor ő mire fizessen be.  
 
Sági Mihály elnök: Még a három hónapot sem engedtem meg a javaslatomban, csak a kettőt, hogy 
lássunk már valamit. 
 
Kovács Andrásné tag: Nekem nem jutott eszembe a mellplasztika dolog meg a többi, de igazad 
lehet, mert van 13 000 000 forint különbség a bevételi oldal között, azt valamiből oda kell, hogy 
rakja. A másik dolog, ami engem foglalkoztat és nem nagyon látok benne tisztán, azt mondja, hogy 
van 24 órás ügyelet. Akkor ott ügyeletes orvos vagy kettő, aki a környező településekre kimegy. Van 
a nappali ügyelet, ami mondjuk 8 órát tart és most jön hozzá a járóbeteg ellátás. Miért kéri a 24 
órás ügyeletet, ha nyitva van az SZTK?  
 
Máté Gábor polgármester: Azért kéri, mert a 24 órás ügyelet kivonuló szolgálat. Amikor valakihez 
az orvosnak ki kellene mennie, hogy ne a háziorvosnak kelljen kimenni és ott hagyni a sorban álló 
betegeket akkor onnan kijön egy orvosi ügyeleti kocsi és ellátja azt a beteget, aki sürgős ellátást 
igényel feltéve, hogy nem a mentőt hívják mindjárt. Ez itt a helyzet, hogy az nem ott bent fogadja 
a betegeket, hanem kivonul. A probléma az ebben, hogy aztán vannak olyan információim, hogy 
előfordult az, hogy az ügyeletes orvos egy pszichiáter volt. Életében nem adott be injekciót, nem 
tudta beadni a betegnek. Ilyen problémák vannak, hogy a nappali ügyeletbe nem feltétlen olyan 
orvos van, aki azt el is tudja látni.  
 
Kovács Andrásné tag: Köszönöm szépen.  
 
Sági Mihály elnök: A doktor úr most is mondta, hogy rendel 9 órától 12:30 percig. Utána vannak 
még azok a betegek, nem azok a betegek, akik azonnal betegek lettek, hanem már kijárnak 
Mesikével oltják őket és egyéb, ez elmegy 14-14:30-ig. Ha ezt az időszakot bárki megszakítja azzal, 
hogy neki egy órahosszára ki kell mennie akkor mi van azokkal, akik ott vannak a rendelőbe, rájuk 
már nem marad idő, hogy ellássa. Erről szólna ez az ügyeleti rendszer. Én jónak tartottam az elmúlt 
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években. Én maradnék annál, hogy a pusztaszerieknek ne azt mondják, hogy nem vagyunk 
hajlandóak kimenni, mert nem fizeti az önkormányzat. Próbáljuk meg mi is megnézni, hogy nekünk 
a költségvetésünk mit enged meg és mit nem.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Összefoglalva akkor a 24 órás orvosi ügyeletet szeretnénk finanszírozni a 
tavaly év végén elfogadott összeggel január és február hónapra. 
 
Sági Mihály elnök: A bizottság így elfogadásra javasolja. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
4/2023.(I.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: Döntés az orvosi ügyeleti tevékenységre vonatkozó finanszírozási igényről 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága azt javasolja 
elfogadásra a Képviselő-testületnek, hogy a 24 órás központi orvosi ügyelet pénzbeli támogatására 
a 2022. év végén kifizetett összeg havi bontásának megfelelő összeg kerüljön megállapításra 2023. 
január és február hónapra vonatkoztatva. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
4. napirendi pont: Lakásbérleti szerződés a Diófa utca 12. szám alatti önkormányzati 
lakásra vonatkozóan 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, Gábor.  
 
Máté Gábor polgármester: Majd a testületi ülésre megpróbálom elhívni a Tamást. A történelem 
oktatásra a Timi helyettesítése megoldódott és január 1-től Koszti Tamás az, aki a történelem 
oktatást és más egyéb nevelői munkákat elvégez teljes állásban az iskolánál. Van neki egy élettársa, 
aki szintén a Szent Miklós Iskolánál van alkalmazásban, de ő Ópusztaszeren tanít. Ők Szegeden 
laknak albérletben és én felajánlottam nekik a Tímea féle lakást. El is jöttek a múlt héten, megnéztük, 
nagyon tetszett nekik és úgy nyilatkoztak, hogy ők akkor ezt igénybe vennék. Az lenne a javaslatom 
a képviselő-testület felé, hogy bocsássuk rendelkezésükre ezt a lakást és bérleti díjat attól kezdve 
fizessenek, amikor már beköltöztek. A lakást csiszolgatni kell, amit ők meg is tesznek. Be kell 
rendezni, ide kell szállítani a dolgokat a Tímeának a garázsból még ki kell pakolnia. Amikor 
ténylegesen beköltöznek akkortól kezdve kelljen nekik lakásbérleti díjat fizetni de már a lakás 
használatot biztosítsuk a számukra, hogy elő tudják készíteni a beköltözést.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Amiben én kérek iránymutatást, hogy a Tamásnak vagy kettejüknek együtt 
bérlő társi jogviszonyban. A Tamásnak az itteni munkaviszonyának a fennállásáig vagy határozatlan 
időre.  
 
Sági Mihály elnök: Ha a valamikori alapelveket vesszük figyelembe tudomásom szerint az van, 
hogy az önkormányzat tulajdonában lévő lakáshoz meg van, hogy ki lehet ott bérlő. Az alapelv 
marad, ameddig ő itt tanít addig. Abban az esetben, ha megszűnik a munkaviszonya ő erre a mostani 
szabályok szerint ugyanúgy, mint a védőnő nem jogosult. én minden képpen azt kérem, hogy a 
barátnőjével együtt költözzenek be.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Az, hogy a barátnőjét is odaviheti az egy dolog, hozzájárulásunkat adjuk, 
vagy mind a kettőjüknek adjuk bérbe.  
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Máté Gábor polgármester: Csak a Tamásnak adjuk bérbe.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Akkor csak a Tamásnak adjuk és az élettársát viheti ez a javaslat a testület 
felé.  
 
Sági Mihály elnök: A bizottság így elfogadásra javasolja. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
5/2023.(I.23.)EB. határozat 
 
Tárgy: Lakásbérleti szerződés a Diófa utca 12. szám alatti önkormányzati lakásra vonatkozóan 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek, hogy lakásbérleti szerződést kössön Koszti Tamással a Diófa utca 
12. szám alatti önkormányzati lakásra vonatkozóan. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
5. napirendi pont: A Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási 
Megállapodásának módosítása 
 
Sági Mihály elnök: Más? Igen, még van a hulladékgazdálkodás.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: A testületi anyag kiküldése után csúszott még be hivatali kapun keresztül, 
hogy kérnék elfogadni a Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás társulási 
megállapodásának egy korábbi módosítását is. Konkrétan 2022. szeptember 28-án elfogadtuk ugyan 
a DHGT-nek egy legújabb társulási megállapodásának a módosítását. Az ebben foglaltakat 
benyújtotta a társulás a Magyar Államkincstár felé, hogy költségvetési szervként törzskönyvi 
nyilvántartáson ez legyen átvezetve. A kincstár pedig nem vezette át ezt a módosítást, mondván, 
hogy egy korábbi, 2019 őszi társulási megállapodás módosítást sem fogadott el az 
önkormányzatoknak a túlnyomó része. Most ezt a 2019 őszi módosító szövegezést kellene 
elfogadnunk, ami szintén ugyanarról szólt, hogy székhelyváltozás, meg egyéb törvényességi 
felügyeleti felhívásban foglaltaknak próbált eleget tenni a társulás. 2019 őszén önkormányzati 
választások zajlottak, nekünk erre senki nem hívta fel a figyelmünket, hogy így döntött a társulás, 
és kérnék a tisztelt tag önkormányzatoknak a döntését ebben meg abban a témakörben.  
 
Máté Gábor polgármester: Nem tudom, mondtam-e a múltkor, de én ezt a társulási ülésen 
mondtam, hogy ha ilyen döntési igényük lesz, akkor ne valahol a 80. oldalon kerüljön ez elő, mert 
ezeket a dokumentumokat azért nem olvassuk betűről betűre el. Jöjjenek és mondják, hogy erre 
kérünk egy határozatot. Ők ezt el is fogadták. Az ő érdekük is az, hogy erre hívják fel a figyelmünket.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Jogilag sem tudom lekövetni, hogyha mi 2022 őszén elfogadunk egy 
egységes megfogalmazású társulási megállapodást, akkor a kincstár mi alapján kekeckedik.  
 
Sági Mihály elnök: A bizottság elfogadásra javasolja. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
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HATÁROZATOK JEGYZÉKE 
 

Sorszám Tárgy Határidő 
1/2023.(I.23.)EB. határozat Napirendi pontok elfogadása azonnal 
2/2023.(I.23.)EB. határozat A Képviselő-testület 2023. évi munkaterve azonnal 
3/2023.(I.23.)EB. határozat Pusztaszer Községi Önkormányzat 2023. évi 

rendezvényterve 
azonnal 

4/2023.(I.23.)EB. határozat Döntés az orvosi ügyeleti tevékenységre 
vonatkozó finanszírozási igényről 

azonnal 

5/2023.(I.23.)EB. határozat Lakásbérleti szerződés a Diófa utca 12. szám 
alatti önkormányzati lakásra vonatkozóan 

azonnal 

6/2023.(I.23.)EB. határozat A Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási 
Társulás Társulási Megállapodásának 
módosítása 

azonnal 

 






